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Abstract (en)
The clip (1) has first and second wings (2, 3) and a base (4) defining a longitudinal slot (5) for receiving an edge of a support. The wings are
traversed by a transversal slot (6) that is arranged perpendicular to the longitudinal slot. The slots are opened on same side of the clip such that
width of the longitudinal slot is increased toward the base on a wing portion of the first wing, and simultaneously width of the transversal slot is
decreased for cutting an insulating sheath during insertion of a ground wire in the transversal slot. The clip is formed from a metallic plate.

Abstract (fr)
L'invention concerne un clip de mise à la terre (1) définissant une fente longitudinale (5) et une fente transversale (6) perpendiculaires et
débouchant du même côté, ladite fente longitudinale (5) recevant l'engagement d'un support (100), ladite fente transversale (6) recevant
l'engagement d'un fil de terre (10) comportant une âme conductrice (11) et une gaine isolante (12), ledit fil de terre (10) étant coincé entre ledit
support (100) et le fond de ladite fente transversale (6), la largeur de ladite fente longitudinale (5) augmentant vers ladite base (4) sur au moins
une "première" portion d'aile (P1) et simultanément, sur au moins une "première" partie (P11) de ladite "première" portion d'aile (P1), la largeur de
ladite fente transversale (6) diminuant pour sectionner ladite gaine isolante (12). L'invention concerne également un assemblage de mise à la terre
comprenant un tel clip de mise à la terre (1).
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